

Title (en)
Workshop magazine.

Title (de)
Werkstattmagazin.

Title (fr)
Magasin d'atelier.

Publication
EP 0482337 A1 19920429 (DE)

Application
EP 91115472 A 19910912

Priority
DE 9014795 U 19901025

Abstract (en)

Conventional portable workshop magazines cannot be combined to form larger units and are only suitable for storing loose items and tools, but not for storing complete carrying cases. By equipping the magazine (1) with complementary means (19, 20; 19, 28; 21, 22) which can preferably be constructed as catch means, a capability of connection is achieved in both spatial directions. The magazines are suitable for accommodating drawers (3), shelves and carrying cases (2). The workshop magazine according to the invention can be used universally, allocated individually, its contents are easy to monitor and it contributes to improving safety at work due to the possibility of being grouped together to form larger units. <IMAGE>

Abstract (de)

Herkömmliche tragbare Werkstattmagazine sind nicht zu größeren Einheiten verbindbar und nur zur Aufbewahrung loser Kleinteile und Werkzeuge geeignet, nicht aber zur Aufbewahrung kompletter Handkoffer. Durch Ausrüsten des Magazins (1) mit komplementären Mitteln (19, 20; 19, 28; 21, 22), die vorzugsweise als Rastmittel ausgebildet werden können, wird eine Verbindbarkeit in beiden Raumrichtungen erreicht. Die Magazine eignen sich zur Aufnahme von Schubladen (3), Fachböden und Handkoffern (2). Das erfundungsgemäße Werkstattmagazin ist universell verwendbar, individuell zuzuordnen, sein Inhalt ist leicht zu kontrollieren, und es trägt durch die Möglichkeit der Zusammenfassung zu größeren Einheiten zur Verbesserung der Sicherheit am Arbeitsplatz bei. <IMAGE>

IPC 1-7
A47B 87/02

IPC 8 full level
A47B 87/02 (2006.01); **B25H 3/02** (2006.01); **B25H 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
B25H 3/028 (2013.01); **B25H 5/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] AU 573103 B2 19880526 - WEBBER B J
- [X] FR 2355481 A1 19780120 - FERODO SA [FR]
- [A] CA 1120526 A 19820323 - MEILLEURES SPECIALITES DE COUT
- [A] FR 1453638 A 19660603

Cited by

CN106853629A; CN110861832A; FR2740373A1; EP2311609A1; US12005565B2; US11780075B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0482337 A1 19920429; EP 0482337 B1 19971203; AT E160681 T1 19971215; DE 59108898 D1 19980115; DE 9014795 U1 19910117

DOCDB simple family (application)

EP 91115472 A 19910912; AT 91115472 T 19910912; DE 59108898 T 19910912; DE 9014795 U 19901025